

買家網上預先登記現已開放

Visitor Online Pre-registration Opens Today

香港餐飲展(RBHK)**買家網上預先登記現已開放**！切勿錯過這精彩絕倫的餐飲採購之旅：掌握市場趨勢與創新產品動向，向業界領袖取得經驗與前瞻分析，並與頂尖供應商建立聯繫。

Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) is **now open for visitor online pre-registration**! We now invite you to embark on a thrilling F&B journey that showcases the culinary innovations, inspiring talks from industry leaders, and exciting networking opportunities with top suppliers.



立即登記成為買家
Register as Visitor

展區特色 Sectors Highlight



咖啡及茶 Coffee & Tea

精品咖啡與機能性茶飲正重塑全球飲品市場，這不僅是短暫風潮，更是未來的消費主流。把握機會探索這市場中的革新趨勢。

Specialty coffee and functional teas are transforming the global beverage landscape, they represent the future of consumption. Stay ahead of the curve and explore the next breakthrough in this thriving market.



肉類及海鮮 Meat & Seafood

當今食客不再滿足於肉眼、西冷等經典部位，而是渴望探索更稀有和獨特風味的選擇。立即與頂尖供應商合作，打造令人驚豔的獨家菜單，引領味蕾新體驗。

Today's diners are seeking unique flavours and cuts, moving beyond traditional staples. Elevate your menu with premium meats by partnering with our top-tier supplier, who can help you craft standout dishes that impress.



葡萄酒、烈酒及啤酒 Wine, Spirits & Beer

自香港烈酒稅率大幅下調至10%，高端烈酒進口價格大幅降低，利潤空間立即提升。把握機會與供應商直接對接，以更吸引的價格採購頂級酒款！

The drastic reduction of liquor tax rates from 100% to 10% has substantially lowered the import costs of premium spirits, instantly boosting profit margins. Seize the opportunity to connect with suppliers and source premium wines and spirits at even more attractive offers!

探索我們的展區 Explore Our Extensive Sectors



立即登記參觀，與我們共同開創餐飲業新篇章！

Register now to reserve your visitor badge and join us in shaping the future of F&B!

立即登記成為買家
Register as Visitor

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



informa
markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:

RBHKGA